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Abstract (en)
[origin: US4243914A] A delay line for a high frequency tube that is cooled by circulating fluid. The cooling fluid circulates in a duct (FIG. 3, 10),
formed in the space between two sleeves (8 and 9). The sleeves are of non-magnetic material, impervious to the cooling fluid, and have an axis
parallel to the axis of the delay line. The first sleeve (8), is vacuum tight, brazed or hard soldered to dielectric supports (2) and, in cross section
connects two adjacent supports in a straight line. The second sleeve (9), is cylindrical, and contains the first sleeve to which it is brazed at several
points. A focusing device made of permanent magnets is mounted on the second sleeve. The invention will find use in high frequency tubes.

Abstract (fr)
L'invention concerne une ligne à retard, pour tube hyperfréquences, refroidie par circulation de fluide. Le fluide de refroidissement circule dans
des canaux (10), constitués par l'espace compris entre deux fourreaux, en matériau amagnétique et étanches à ce fluide, ayant pour axe l'axe
de la ligne. Le premier fourreau (8), étanche au vide réalisé dans son volume intérieur, est brasé aux baguettes diélectriques (2) et relie en ligne
droite deux baguettes adjacentes. Le deuxième fourreau (9), cylindrique, contient le premier auquel il est brasé en différents points, un dispositif
de focalisation par aimants permanents étant monté sur ce deuxième fourreau. La ligne à retard selon l'invention est utilisée dans des tubes
hyperfréquences.
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